

ဒီဇင်ဘာ ၁၀ ရက်မှ စတင်၍ ဆေးရုံသို့ လာရောက်ကြည့်ရှုသူ များအား PCR test စစ်ဆေးခြင်းဆိုင်ရာ အစီအမံများ ပြုပြင် ပြောင်းလဲမှုအား ကွပ်ကဲမှုဗဟိုဌာနက ထုတ်ပြန်ခဲ့သည်။

ထုတ်ဝေသည့်ရက်စွဲ- 2022-12-08

ပြည်တွင်းကူးစက်ရောဂါအခြေအနေ တည်ငြိမ်ပြီး ထိန်းချုပ်နိုင်သည်ဟု ဗဟိုကူးစက် ရောဂါ ကွပ်ကဲရေးဌာနမှ စဉ်ဆက်မပြတ် ပြန်လည်သုံးသပ်ပြီး ဆေးဝါးကုသရေးဆိုင် ရာ အစီအမံများကို စဉ်ဆက်မပြတ် ပြန်လည်သုံးသပ်ကာ လူနာများထံ သွားရောက် ကြည့်ရှုရန် လိုအပ်ကြောင်းနှင့် ဆေးရုံကူးစက်ရောဂါဘေးကင်းရေးတို့ကို ထည့်သွင်း စဉ်းစားကာ 2022 ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာလ 10 ရက်နေ့မှ စတင်၍ တစ်နိုင်ငံလုံး ကပ် ရောဂါအခြေအနေအား ထိန်းညှိပေးမည်ဖြစ်ပါသည်။ ဆေးရုံလာရောက်ကြည့်ရှုသူ များအား PCR test စစ်ဆေးခြင်းအစီအမံများကို အောက်ပါအတိုင်း ရှင်းလင်းတင်ပြ ပါသည်။

1. COVID-19 နှင့် ဆက်စပ်သော ရောဂါလက္ခဏာများ မရှိသူများနှင့် ထိတွေ့နိုင် ခြေမရှိသူများသည် လာရောက်ကြည့်ရှုသည့်အခါတွင် ကိုယ်တိုင်ပိုက်ဆံထုတ်ဝယ်ရ သောအိမ်သုံး PCR test စစ်ဆေးခြင်း negative resultကို ထုတ်ပြရန် မလိုအပ်ပါ။
2. အောက်ပါအခြေအနေ 3 ခုတွင် ဖျားနာသူများအား သွားရောက်ကြည့်ရှုရန် ရှောင်ရှားသင့်ပါသည်။ အကယ်၍ ဖျားနာသူများအား သွားရောက်ကြည့်ရှုရန် လိုအပ်ပါ က၊ သွားရောက်လည်ပတ်သည့်နေ့တွင် ကိုယ်တိုင်ပိုက်ဆံထုတ်ဝယ်ရ သောအိမ်သုံး PCR test စစ်ဆေးခြင်း negative resultကို ထုတ်ပြရန်ပြီး နောက်သွားရောက်ကြည့် ရှုပါ။

(1) COVID-19 နှင့် ပတ်သက်သော ရောဂါလက္ခဏာ ရှိသူများ။

(2) ကိုယ်တိုင် quarantine ဝင်နေသောကာလအတွင်း။

(3) ကိုယ်တိုင် ကျန်းမာရေး စီမံခန့်ခွဲမှု ကာလအတွင်း။

ဆေးရုံများသည် ကူးစက်မှုအန္တရာယ်မြင့်မားသောနေရာများဖြစ်သောကြောင့် ကပ်ရောဂါကာလအတွင်း မလိုအပ်သောလည်ပတ်မှုများကို တတ်နိုင်သမျှရှောင်ရှားသင့်သည်ဟု ကွပ်ကဲမှုစင်တာမှ သတိပေးထားသည်။ Video call သို့မဟုတ် တယ်လီဖုန်းဖြင့် အစားထိုးရန် အကြံပြုထားသည်။ ဆေးခန်းသို့လာရောက်ကြည့်ရှု လိုအပ်နေသေးပါက ဆေးရုံသို့လာရောက်သည့်အခါတွင် နှာခေါင်းစည်းများ ဝတ်ဆင်ကာ အသက်ရှူလမ်းကြောင်းဆိုင်ရာ သန့်ရှင်းရေးနှင့် ချောင်းဆိုးခြင်းဆိုင်ရာ ကျင့်ဝတ်များကို လိုက်နာကာ မိမိကိုယ်တိုင်နှင့် လူနာများ၏ ကျန်းမာရေးဘေးကင်းစေရန်အတွက် လက်သန့်ရှင်းရေးကဲ့သို့သော သက်ဆိုင်ရာ ရောဂါပိုးထိန်းချုပ်ရေး အစီအမံများကို အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်သင့်ပါသည်။ ကွပ်ကဲမှုစင်တာသည် ကပ်ရောဂါဖြစ်ပွားမှုအခြေအနေပေါ် မူတည်၍ သက်ဆိုင်ရာဆေးရုံ၏ စီမံခန့်ခွဲမှုဆိုင်ရာ စည်းမျဉ်းများကို အလှည့်အပြောင်းဖြင့် ပြန်လည်ပြင်ဆင်မည်ဖြစ်သည်။